
 Referat fra rådsmødet afholdt den 28 NOV 2023 i Højmark  klokken 1900. 
 

 
Dagsorden til rådsmødet. 

 
 
1. Velkommen og sidste nyt fra formanden. 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
3. Jagt på de kommunale arealer.(31 JAN 2025) 
4. Nyt fra øvrige medlemmer. 
5. Planlægning af årsmøde 2024. 
6. Året der næsten er gået. 

Eventuelt herunder fastlæggelse af næste møde. 
 
 
Ad. 1 Formanden bød velkommen og en særlig velkomst til Tarm jagtforening. 
 Kim omtalte kort mårhundemødet i Aulum samt lidt om vildttællegruppernes arbejde 

som nok ikke kører helt som ønsket. Der kommer nu en pulje penge fra naturstyrelsen 
til telekort, ordningen skal køres gennem kommunen, herom nærmere på et senere 
tidspunkt. Referat fra det seneste kredsmøde kommer om nogle dage.  

 På mødet med kommunen er vildtstribe indsatsen nu på plads og Thue bliver 
tovholder. 

 
Ad. 2 Blev godkendt. 
 
Ad. 3 Der er lidt udfordringer med jagten i de kommunale skove, blandt andet i Tarm hvor 

der i skoven er lavet nogle nye anlæg som, boldbaner, shelter by for veteraner og en 
hundeskov. Inden næste møde skal ses på samtlige de nuværende kontrakter.  

 
Ad. 4 Det videre sagsforløb for Sædding skydebane er udsat til JAN 2025. Fiskbæk plantage 

er lige blevet solgt, men igen ved lige nu hvem der har købt plantagen. Preben sender 
noget materiale rundt omkring en lille produktion af ducktubes. 

 Nyt tag på INFO huset ved Vonå er nok lidt problematisk lige nu. PFAS-jagter er 
afholdt i Veststadil fjord, men der ikke kommet noget resultat retur. Nyjægerjagterne 
har været rimeligt besøgt her i 2023. Thue oplever et faldend antal jæger der deltager i 
deres jagter. Stauning har modtaget en naboklage omkring etablering af deres 
grillhytte. Der kommer nok 15 vindmøller i området fra pumpestation nord mod 
Stauning Whisky og så ned til vejen mellem Skjern til Lønborg, vi har ikke set kortet 
endnu.  

 Referaterne fra kystvandrådet er meget uforståelige.  
 Det fælles renseanlæg som skulle bygges i Tarm er nu udskudt i 20 år. 
 HB har bedt om at man styrker de mange lokale jagtforeninger samt jægerrådene. 
 Materialet der omhandler styrkelsen af foreninger og jægerråds bedes læst igennem 

inden næste møde.  
 
Ad. 5 2024 årsmødet bliver den 23. JAN 2024 i Højmark forsamlingshus klokken 1900 
 
Ad. 6 Næste møde bliver årsmødet den 23. JAN 2024. 
 
 
 
Ole L. Pedersen 
Sekretær i Jægerrådet 
20 46 34 42 
  
 


